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Protokoll Styrelsemöte i Samordningsförbundet i Blekinge

Närvarande

------------------------------------------------------------------------------------------------
§1 Mötets öppnande

§2 Val av justerare

§3 Förslag till dagordning

§4 Föregående mötesprotokoll

Styrelsemötet hölls Fredag 2023-03-17 kl. 09.00 - 12.00
på Rådhusgatan 10 i Karlshamn.

Samordningsförbundets ordförande förklarade mötet öppnat och välkomnade styrelsen.

Ordförande noterade att det hos en del parter fanns otydlighet kring styrelseperiodens
varaktighet. Förbundet byter styrelse den 1 april, vilket innebär att de som inte valts för den nya
perioden är styrelsemedlemmar fram till den 31 mars i år.

Styrelsen kommer ombildas vid ett distansmöte den 3 april.

Ordförande tackade Ulla Sandgren och Christel Friskopp som idag gjorde sitt sista styrelsemöte.

Styrelsen valde Johanna Månsson till justerare av dagens protokoll.

Ordförande informerade om den föreslagna dagordningen för mötet. Styrelsen godkände
dagordningen.



Förbundschefen föredrog föregående mötes protokoll. Styrelsen godkände föregående mötes
protokoll.

Förbundschefen föredrog ärendet.

Therese Åberg lyfte frågan om att en viss andel av förbundets medel ska gå till projekt. I
förbundets plan ligger i dagsläget att runt 80% av medlena går till projekt. Andra länsförbund
ligger på nivåer kring 70-75%.

Ordförande konstaterade att förbundet är i början av en utvecklingsprocess som vinner på att ha
ett robust processtöd.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-2 §5:1
Att uppdra åt förbundschefen att förlänga anställningarna i FINSAMs kansli för Anna 
Hedman-Jernberg och Kristian Rönne motsvarande två 60% deltidsanställningar under 2023.

Förbundschefen föredrog förvaltningsberättelsen. Erik Ohlson föredrog räkenskapsåret 2022.

Erik redovisade bl.a. projektuppföljning med utfall mot beviljad projektram, vilket styrelsen ville
skulle läggas in i årsredovisningen som not 5.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-2 §6:1
Att godkänna Samordningsförbundet i Blekinges årsredovisning för verksamhets- och
räkenskapsåret 2022

Förbundschefen föredrog ärendet.

Styrelsen gjorde ett tilläggsyrkande om att projektägare ska rekvirera medel minst kvartalsvis.
Vid rekvireringstillfället ska även en prognos för återstoden av budgetåret göras.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-2 §7:1
Att tillgänglig budget för förlängning av kommunala individprojekt under 2024 uppgår till
9,000 000 kr.

Beslut 2023-2 §7:2
Att förbundschefen uppdras att ta fram ett förslag till ansökansmall som balanserar de
traditionella kraven vi haft på projektansökningar med att ge individverksamheterna bättre
förutsättningar till ökad utvecklingstakt med större öppenhet för verksamhetsutveckling och
identi�ering av system- och strukturförändrande resultat i förbundets individinsatser.

Beslut 2023-2 §7:3
Att projektägare ska rekvirera medel minst kvartalsvis och i samband med rekvirering avge
prognos om förväntad upparbetning av medel inom projektets budgetram för aktuellt
verksamhetsår.

Förbundschefen föredrog ärendet.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-2 §8:1
Att styrelsen fastställer Budget 2023 B med ekonomisk plan för 2024 och 2025

Styrelsen ska välja ombud för Samordningsförbundet i Blekinge på NNS årsmöte. Therese
föreslog att Ingrid skulle väljas.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-2 §9:1
Att Ingrid Hermansson väljs till förbundets ombud vid NNS årsmöte den 17 april 2023.

§5 Processtöd 2023

§6 Årsredovisning 2022

§7 Process för projektförlängningar 2024

§8 Budget 2023 B

§9 Ombud NNS årsmöte

Beslut

Beslut

Beslut

Beslut

Beslut



§10 Medlemsdialoger

§11 FINSAM-konferens 18-19 april

§12 Överlämning till ny styrelse

§13 Dialog med lokal FINSAM-samverkan i Karlshamn

§14 Övriga frågor
Mötet avslutades

Dag som ovan

Ingrid Hermansson, Ordförande

Johanna Månsson, Justerare

Magnus von Schenck, Sekreterare

Orientering

Orientering

Diskussion

Dialog

Förbundschefen och ordförande orienterade om de medlemsdialoger som initerats inför att ny
styrelse tillträder den 1 april.

Försäkringskassan har i mars månad meddelat att man framöver ej kommer medverka i
förbundets samverkan på lokal nivå i Blekinge. Styrelsen konstaterar att en parts frånvaro från
samverkan innebär ett avsteg från förbundets verksamhetsplan.

Förbundschefen orienterade kring status för anmälningar och hotellbokningar för konferensen.

Ulla Sandgren konstaterade att uppläggen på våra styrelsemöten inneburit att de varit bra och
lärorika. Det är mycket betydelsefullt att ersättare får vara med på lika villkor.

Niclas Joelsson föreslog att förbundet ska arrangera en fysisk kick-o� för styrelse, politiker och
tjänstemän efter sommaren. Ämnen som kan behandlas är Vad är FINSAM, BIP,
konsultationsteam, SKAPA och olika parters förhållningssätt till FINSAM.

Denna punkt ställdes in pga tidsbrist.


